
Referat fra FAU-møte ved Åsvang skole 
Dato: 24.10.2023 

Sted: Åsvang skole, personalrom 

 

Til stede: Arnt Ollestad, Diana Andrea Andersen, Inger Helene Moen, Toril B. Karlsen, Rajan Kai, Guri 

Stokland, Caroline Kingswick, Hilde Hasselberg, Anne Sæter 

 

1. FAU representant for 3. trinn ble Ina Skjelstadås (Vara ikke valgt). Nestleder for FAU ble Hilde 

Hasselberg. 

 

2. FAU har opprettet en arbeidsgruppe som skal utarbeide en plan for fremtidig fordeling av 

arbeidsoppgaver. (Foreldrerollen i forhold til foreldremøte om våren.) Forslag til tema vil bli 

utarbeidet i samråd med lærere. Aktuelt med quesback til foreldre, finne ut hva forskjellige 

trinn ønsker å jobbe med.  

 

3. Åsvangklubben. Klubben har fått oppretta eget styre. I styre sitter elevrepresentanter for 

hvert trinn (5. 6. og 7. trinn), Arnt (rektor) Rajan (FAU) og miljøterapeuten Martine. Møte ble 

gjennomført tidligere på dagen (24.10.23). Martine er fast deltager på alle Åsvang-klubb-

kvelder. Martine ønsker gjerne at det er minst to foreldrerepresentanter hver gang. Elevene 

hadde innspill på varebeholdningen. Frukt, vann og godteri utvalg ble diskutert. Kvikklunsj, 

jordbærstang, Kinder, melkerull, melkesjokolade (eventyr), Pringles, Twix og sukkerfri brus. 

Det nevnes også at vi må ha mer glutenfri og laktosefri alternativ i kiosken. Dette blir tatt 

hensyn til ved neste innkjøp. Rajan er innkjøpsansvarlig og tar seg av saken.  

 

- Det ble besluttet i styre til Åsvangklubben i dag at de ønsker innkjøp av: Premier til ulike 

aktiviteter (quiz, konkurranser, div), brettspill, Mikrofon til Karaoke. Noen nye biljardkuler, 

effekter til temakvelder. Det er ønske om Air Hockey, men det avventes med.  

FAU godkjenner innkjøpsønsker. Klubben har fått tildelt 15 000 kr (+5000) til innkjøp. Martine 

handler inn, kvittering på innkjøp sender til Siri (økonomi ansvarlig).  

Det undersøkes muligheter for felles klubbkveld for alle elever som skal begynne sammen på 

ungdomskolen. Åsvang, Eberg, Berg, Utleira, Strindheim, Steindal. Rektor tar en prat med 

aktuelle skoler. Veldig positivt mottatt av alle på møte. 

FAU lager en arbeidsgruppe som møtes jevnlig og oppdaterer FAU. Representanter fra 5. 6. og 

7. trinn. Møtene gjennomføres digitalt. Samarbeider opp mot styre for Åsvangklubben. Arnt. 

Martine og Rajan. 

Arbeidsgruppa avklarere hva foreldrenes rolle skal være på Åsvangklubben. 

4. FAU har laget to arbeidsgrupper. En som jobber mot Åsvangklubben og en arbeidsgruppe 

som skal se på vårens foreldremøte. Det blir vurdert en quesback til foreldre på hvert trinn. 

Arbeidsgruppens består av Hilde, Caroline og Anne.  

Diana Andrea tar en titt på Idebank og sjekker om den må eventuelt oppdateres.  



 

5. Nye 17. Mai faner må jobbes mer med. Sjekker opp med kunst og håndverk ift trinnfanene. 

Skolefane må repareres, rektor tar og ser på saken.  

 

 

Saker for neste møte 21.11.2023:  

- Arbeidsgruppen legger frem prosessen  

- Se på arbeidsoppgaver rundt åpen dag, juni 2024 

- Liten oppdatering fra Siri / økonomi.  

- Skolefotografering, skolekatalogen.  

 

 

 


